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متن پرسش

با سلام خدمت استاد طاهرزاده و تشکر از شما چند سوال داشتم 1.ازکجا میتوان فهمید که بلایی که به

انسان میرسد امتحان است یا عقوبت گناه؟و اگر عقوبت گناه است باید چه کرد؟ 2.من لیسانس

خودم را گرفته و الان دلیلم برای فوق لیسانس خواندن بیکار نبودن است چون خدا انسان بیکار را

دوست ندارد آیا میتوان این انگیزه را الهی دانست؟ 3. اگر من وقتم و جوانیم را برای مطالعه کتب

دینی صرف کنم و دیگر فکر ادامه تحصیل نباشم و حتی کار(چون دخترم) آیا خسران کرده ام؟البته به

صورت پاره وقت در آموزش و پرورش و مدرسه مشغولم ولی این ها دائمی نیست و هیچ اعتباری به

آنها نیست لطفا راهنمایی ام کنید که سرگردانم

متن پاسخ

علیکم السلام، باسمه تعالی 1- چون ما همواره باید بین خوف و رجا باشیم نمیتوانیم مطمئن باشیم آن

بلا چه جایگاهی دارد هنر ما آن است که در مورد پیشآمدها وظیفهی خود را انجام دهیم. 2- ما

وظیفه داریم در اصلاح نفس خود و کسب معارف الهی نهایت تلاش را بکنیم اگر در کنارش امکان کار

دیگری هم برای خواهران بود اشکالی ندارد. موفق باشید


